

金融英语阅读：网易利润增长低于预计水平 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/470/2021_2022__E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_470401.htm

英文：NetEase profit rise lower than expected NetEase.com Inc, Chinas second largest online game operator, saw its net profit jump 137 per cent in the third quarter from a year earlier, The company reported net profit of 258.6 million yuan (US\$32 million). "We were pleased with the continued growth of our online game business in the third quarter. But it experienced a slower than expected summer season, which was in part because of more competition," said the companys Chief Operating Officer Michael Tong. The company will keep efforts heavily concentrated on the game business by developing high-quality next generation MMORPG games.

中文：网易利润增长低于预计水平 中国第二大在线游戏服务提供商网易，今天宣布第三季度净利润与去年同期相比增长了137%。公司净利润为258.6百万元（3.2亿美元）。网易的首席运营官董瑞豹先生总结说到：“我们对在线游戏和广告平台的良好势头表示满意；但是由于市场竞争日益激烈，这比预期的增长率要慢。”网易公司将通过新一代优质的MMORPG游戏来集中发展游戏产业。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com